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Z A P I S N I K  

sa XVI. sjednice Gradskog vijeća Grada Novalje  

održane dana 19. veljače 2015. godine  

u Gradskoj vijećnici Grada Novalje 

s početkom u 8,00 sati  

 

Sjednici nazočni: 

1. Ljubomir Kurilić – predsjednik Gradskog vijeća 
2. Jurica Palčić 
3. Ivan Šuljić 
4. Ivica Supić 
5. Aleksij Škunca 
6. Dražen Peranić 
7. Zvonko Vrtodušić 
8. dr Mariella Pehovac 
9. Zoran Vidas  
10. Valentina Tomulić Trgovčević  
11. Emilio Dabo  

 
Odsutni vijećnici: 
 

1. Boris Šuljić  
2. Željko Tamarut 

 

Ostali nazočni: 

1. Ante Dabo, gradonačelnik  
2. Ivana Kurilić, pročelnica Upravnog odjela  
3. Margareta Škunca Čepulo, pročelnica Upravnog odjela 
4. Gordana Vuković, voditeljica odsjeka za prostorno uređenje  
5. Lucie Zubović, referent za poslove gradonačelnika i Gradskog vijeća  

 

Predsjednik Ljubomir Kurilić otvorio je sjednicu, pozdravio sve nazočne te predložio da se 
izvrši prozivka radi utvrđivanja broja nazočnih  vijećnika. 

Prozivkom je utvrđeno da je sjednici nazočno 9  vijećnika. Ukupno je sjednici nazočno 11 
vijećnika. 

Zatim je predsjednik Ljubomir Kurilić upoznao vijećnike sa dopisom koji je  upućen na 
Gradsko vijeće  od strane nekoliko vlasnika nekretnine na  području  Borovićevi stani, a 
odnosi se na vodoopskrbu istog područja.  
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Predsjednik Ljubomir Kurilić pročitao je dopis vijećnicima i on je priložen zapisniku i njegov 
je sastavni dio. 

Gradonačelnik Ante Dabo obrazložio je aktivnosti oko projekta vodoopskrbe Borovićevih 
stanov  koje vode Komunalije d.o.o. Novalja i rekao da je do sada za ovo područje kao i za svi  
novaljski stani izrađena projektna dokumentacija za vodoopskrbu i u proračunu je za ovu 
godinu osigurano 50.000,00 kuna za mjesnu vodovodnu mrežu, a očekuje se i od ljudi koji 
predlažu projekte europskoj uniji  da nešto ulože u ovo,  jer u ovoj godini nije moguće 
isfinancirati sve mjesne mreže jer nema toliko sredstava. 

 

AKTUALNI SAT 

Gradonačelnik Ante Dabo podnio je kratko izvješće o aktivnostima koje se vode na području 
Grada: 

- radovi na uređenju trga Alojzija Stepinca su u tijeku i sve ide u redu osim problema sa 
visinom cijevi odvodnje te kabelom HEP-a radi postupka javne nabave u HEP-u i 
Grad će morati kupiti kabel da bi se mogao zatvoriti kanal    

- izgradnja rotora Žigljen je pri kraju, javna rasvjeta je ušla u troškove  Hrvatskih cesta 
- završava se projekt na Anđelki i do kraja ožujka bi bio predan Hravtskim cestama ina 

jesen bi mogli krenuti s radovima 
- kanalizacija Barbati i još nekoliko manjih projekata bi trebali biti gotovi do lipnja 

iduće godine  
- deponija Caska; radovi idu naprijed i građevnu dozvolu za sanaciju bi mogli imati do 

kraja ožujka i natječaj za izvođača radova bi krenuo iza toga 
- ovih dana počinju radovi na izgradnji reciklažnih dvorišta 
- hidroavion; definirana je lokacija za postavljanje pontona kod tri kamena i ovih dana 

bi Lučka uprava trebala razmatrati izdavanje koncesije  
- za projekt luke i marine Novalja otvaramo pregovore za otkup projekata od vlasnika 

kako bi Grad zagospodario u budućnosti ovim vrijednim dijelom Novalje 

Vijećnik Aleksij Škunca  

1. Ovih dana aktualan je socijalni program oprosta dugova; gdje je tu Grad i ima li kakvih 
zahtjeva i naznaka? 

2. Hotel Liburnija; u čijem je sada vlasništvu i kakva je situacija sa Liburnijom? 

Gradonačelnik Ante Dabo  

1. Što se tiče modela oprosta dugova nismo se još definirali, a postoji inicijativa Udruge 
gradova vezano za porez na dohodak da se Ustavni sud očituje na tužbu.  

Nisam o oprostu dugova  konkretno razmišljao mada smatram da bi bilo dobro omogućiti 
oprost dugova najugroženijim kategorijama  putem Socijalnog vijeća. 

2. Što se tiče vlasništva Liburnije danas se treba potpisati ugovor i kredit još uvijek nije 
odobren  pa je odlučeno da Lux hoteli ulaze u najam sa pravom da riješe kredit do kraja rujna 
ove godine i u subotu se počinju kopati bazeni. Na tržištu osim ove tvrtke nema 
zainteresiranih osim jedne američke firme Rock Ibiza koji bi uredili hotel kao party 
destinaciju što Gradu svakako ne odgovara. Ako netko ima volju raditi najbolje je da ti hoteli 
ostanu onakvi kakvi su sad. 
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Vijećnik Emilio Dabo 

1. Govorimo o temi hotela koji je privatno vlasništvo, a mene zanima zemljište kojeg je 
vlasnik Grad? 

Gradonačelnik Ante Dabo  

1. Na žalost Grad nema vlasništvo na zemljištu nego Republika Hrvatska, a za  izgradnju 
bazena ne treba građevna dozvola. 

Vijećnik Emilio Dabo 

Smatram da mi kao Grad imamo punu kompetenciju  da odlučujemo o tom  zemljištu u 
vlasništvu države. Ja bi volio da bude sve transparentno i da novaljski ljudi znaju da je to 
tako, a ne da uvijek nešto prebacujemo. Mi moramo donijeti odluku  kao gradski vijećnici što 
mi želimo od tog zemljišta i taj postupak pokrenuti prema državi i onda će oni imati sasvim 
drugačije razmišljanje. 

Gradonačelnik Ante Dabo  

Kad se eventualno bude mijenjao gabariti  tih hotela o tome će ovo Gradsko vijeće sigurno 
odlučivati, ali kad se radi o bazenu onda Grad nema nadležnosti jer se bazeni mogu graditi 
bez dozvole do 100 m2. 

Vijećnik Ivica Supić 

Mislio sam postaviti pitanje na koje je gradonačelnik već dijelom odgovorio, pa bi samo još 
jednom aktualizirao projekt uređenja luke novalja u koji smo ušli početkom mandata i imali 
pozitivan odjek kroz javne rasprave. Želio bi da do kraja mandata projekt završimo ako ne 
možemo s radovima otpočeti. U potpunosti podržavam da Grad ovlada projektnom 
dokumentacijom u smislu vlasništva projekta, mislim da iznos od 1 mil. Kuna ovaj Grad 
može podnijeti. 

Za hidroavionsku vezu bilo je rečeno i  nadam se da će profunkcionirati do Uskrsa i baš 
lokacija kod tri kamena je prostor koji najmanje ometa kako pomorski tako i hidroavionski  
jer on kad se spusti na more plovi po načelima broda. Što se tiče gospodina Prgina on je 
isporučitelj pontona i ako nama ne odgovara ima još proizvođača pontona i  postavljanje 
pontona   određuje investitor. 

Na prošloj sjednici postavio sam pitanje o posmrtnim ostacima koje se nalaze u zgradi u 
Dalmatinskoj  pa sam predložio da se to sa punim pijetetom sahrani jer nije dobro da se to 
drži tamo.  

Gradonačelnik Ante Dabo  

Što se tiče projekta  Luke novalja Grad mora postaviti model javno privatnog partnerstva i 
postoje modeli gdje Grad mora ući u projekt na svim zahvatima na pomorskom dobru Grad 
mora ući kao partner. 

Ispričavam se jer od zadnje sjednice Vijeća  nisam ništa radio po ovome pa molim pročelnice 
da nađu način i ponude neko rješenje da li u sklopu širenja groblja da se omogući da bi se na 
dostojanstven način mogli sahraniti. 
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Vijećnica Mariella Pehovac 

Na XV. sjednici postavila sam pitanje o radu Dječjeg vrtića Carić subotom pa molim 
gradonačelnika da se očituje u vezi s tim. 

Pročelnica Ivana Kurilić 

Ravnateljica Dječjeg vrtića Carić  planira iza ove pedagoške godine   odnosno od 01. rujna 
napraviti reorganizaciju vrtića i omogućiti rad subotom i prijem djece u vrtić onih roditelja 
koji rade u turističkoj sezoni. 

Vijećnica Mariella Pehovac 

Molim da poduzmete mjere što ranije, a ne i da to bude prije  turističke sezone, a ne iza 01. 
rujna po zimi. 

Vijećnik Ivan Šuljić  

Mi ovdje planiramo, a nama se uvijek događaju nepredvidivi radovi pa se sve događa do 
početka turističke sezone. Apeliram na službe da se svi radovi dovedu do kraja na vrijeme i 
prije početka sezone. 

Vijećnik Zoran Vidas 

Vezano za obavijest poduzeća Arburoža d.o.o. Novalja kojim je svoje korisnike obavijestila 
da više neće vršiti poslove pričuve; koji je razlog da to više neće raditi? 

Gradonačelnik Ante Dabo  

Obrazložili su da je za pričuvu vođenje knjigovodstva potpuno drugačije od trgovačkog 
društva što je problem, a na tržištu i na području Grada Novalje  ima još nekoliko tvrtki koje 
se bave pričuvom. 

Vijećnik Ivica Supić 

Mi smo donijeli odluku da su oni prisilni upravitelji za one zgrade koje nisu izabrale svog 
upravitelja. 

Zatim je predsjednik Ljubomir Kurilić predložio verifikaciju Zapisnika sa XV. sjednice 
Gradskog vijeća od 19. prosinca 2014. godine.  

Verifikacija Zapisnika sa XV. sjednice Gradskog vijeća izvršena je bez primjedbi. 

1. Zapisnik sa XV. sjednice Gradskog vijeća održane 19. prosinca 2014. godine  usvojen 
je bez primjedbi. Prijedlog Odluke o zakupu poslovnog prostora 

2. Prijedlog Odluke o izboru najpovoljnijeg ponuditelja za zakup dijela nekretnine 
1806/51 k.o. Novalja  

3. Prijedlog Odluke o kupnji nekretnine k.č. br. 1159/3 k.o. Novalja – I 
4. Prijedlog Odluke o izradi Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja kampa 

Straško  
5. Prijedlog Odluke o II.  izmjeni i dopuni Odluke o  visini koeficijenata za obračun 

plaće službenika i  namještenika 
6. Izvješće o radu Socijalnog vijeća  za razdoblje rujan 2013 – prosinac  2014. godine 
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7. Izvješće o radu Savjeta mladih za 2014. godinu 
8. Prijedlog Programa rada Savjeta mladih Grada Novalje za   2015. godinu 
9. Zahtjev za postavljanjem nove ugostiteljske terase 

 

AD/1  Prijedlog Odluke o zakupu poslovnog prostora 
Gradonačelnik Ante Dabo predložio je da se prijedlog skine s dnevnog reda. 

Predsjednik Ljubomir Kurilić dao je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 11 vijećnika  
Glasovanjem, sa 11 (jedanaest) glasova za točka pod rednim brojem 1. Prijedlog Odluke o 
zakupu poslovnog prostora skinuta je s dnevnog reda. 
 
 
 AD/2  Prijedlog Odluke o izboru najpovoljnijeg ponuditelja za zakup dijela nekretnine 
1806/51 k.o. Novalja  
 Uvodno obrazloženje po prijedlogu iznijela je pročelnica Ivana Kurilić i upoznala 
vijećnike sa prijedlogom Povjerenstva za provedbu javnog natječaja koje predlaže da se 
prihvati ponuda društva Hadria  koja je i jedina ponuda i koja ispunjava zadane uvjete. Od 
strane vijećnika Aleksija Škunce  stigao je prijedlog da se izdvoji koridor za osiguranje 
parkirnih mjesta, međutim time bi se mijenjali uvjeti natječaja pa je dogovoreno da se to 
rješava kroz UPU Straško. 
Gradonačelnik Ante Dabo predložio je da se Grad obrati sa prijedlogom  da se domaćem 
stanovništvu  uz predočenje osobne iskaznice omogući 50% manja cijena ulaza u camp 
Straško. 
Vijećnik Ivan Šuljić rekao je  da on neće podržati niti jedan projekt za Straško dok se ne 
odvoji plaža od kampa i zatražio od Gradskog vijeća da zaboravi privatne i osobne interese i 
već jedanput riješi problem plaže i campa Straško. 
Vijećnik Ivica Supić zaključio je da je camp Straško determiniran parcelom koja graniči sa 
pomorskim dobrom, a ovo je otvorena koncesija i na sastanku koji je održan u prošlom sazivu 
Gradskog vijeća sa predstavnicima županije koja daje koncesiju rečeno je da se zid koji je 
izgrađen treba srušiti, a on ni sada nije srušen  
Vijećnik Emilio Dabo izrazio je neslaganje sa prijedlogom  jer ovime Grad daje u najam 
parcelu ciljano jednoj firmi koja već 20 godina ne zapošljava domaće stanovništvo  i rekao da 
ne podržava prijedlog  i smatra da je netransparentno i jednom će se vratiti kao bumerang. 
Gradonačelnik Ante Dabo rekao je da je postupak  natječaja od samog početka bio vrlo 
transparentan, a on se kao gradonačelnik rukovodio interesima Grada i izrazio podršku politici 
kampa u koji je uloženo preko 140 mil. Kuna i stalno se ulaže,  te je ovo jedan od najljepših i 
najbolje uređenih kampova na Jadranu. 
 
Vijećnik Aleksij Škunca istaknuo je dvije stvari u ugovoru koje su nedovoljno definirane a to 
su prostor za javni parking i pomicanje skutera za more sa plaže u kampu van granice kampa i 
predložio da se ugovor redefinira  na 10 +10 godina ali uz  pravne  mehanizame kontrole. 
 
Gradonačelnik Ante Dabo zaključio je da će se UPU-om odrediti sve što će tamo biti od 
sadržaja. 
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Nakon rasprave predsjednik Ljubomir Kurilić dao je prijedlog na glasovanje kojem je 
pristupilo 11 vijećnika pa je Gradsko vijeće sa 6 (šest) glasova za, 1 (jednim) protiv i 4 (četiri) 
suzdržana donijelo  
 

ODLUKU O IZBORU NAJPOVOLJNIJEG PONUDITELJA  
ZA ZAKUP DIJELA NEKRETNINE 1806/51 K.O. NOVALJA  

 
 
 
AD/3  Prijedlog Odluke o kupnji nekretnine k.č. br. 1159/3 k.o. Novalja I 
 
 Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Ivana Kurilić i upoznala vijećnike sa 
postupkom koji je proveden za kupnju nekretnine  za koju je ovo Gradsko vijeće 19. prosinca 
donijelo odluku o otvaranju postupka natječaja.  
Na natječaj je pristigla jedna ponuda i to Tvornice kruha Zadar u visini od 132.423,00 kn i 
Povjerenstvo  predlaže Gradskom vijeću da istu prihvati. 
U raspravi vijećnik Ivan Šuljić podržao je prijedlog i upitao za cijenu koja je postignuta jer je 
na početku bilo oko 200.000 E, a sada je 132.000 E. 
Gradonačelnik Ante Dabo konstatirao je da je manja cijena radi umijeća pregovaranja. 
Vijećnik Ivica Supić također je podržao prijedlog i rekao kako ovdje nema puno kalkulacija, 
prostor u Dalmatinskoj ostaje u vlasništvu Grada i tko da više biće njegov i postignuto je ono 
što se htjelo. 
Nakon rasprave, predsjednik Ljubomir Kurilić dao je prijedlog na glasovanje, kojem je 
pristupilo 9 vijećnika pa je Gradsko vijeće glasovanjem, sa 9 (devet) glasova za donijelo  
 

ODLUKU O KUPNJI K.Č. BR. 1159/3 K.O. NOVALJA I  
 

 
AD/4  Prijedlog Odluke o izradi Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja kampa    
           Straško  
 Uvodno obrazloženje iznijela je Gordana Vuković, voditeljica Odsjeka za prostorno 
uređenje i upoznala vijećnike sa prijedlogom kojim se pokreće izrada izmjena i dopuna UPU 
kampa Straško. 
Grad Novalja je vlasnik k.č. 1806/51 koja se nalazi unutar obuhvata zone kampa Straško i 
koja ima namjenu šuma. Izradom ove izmjene i dopune Plana osigurati će se promjena 
namjene unutar obuhvata Plana od šume u ugostiteljsko turističku namjenu uz zadržavanje 
ukupnog maksimalnog kapaciteta kampa određenog planovima višeg reda, a to je 8500 
korisnika. 
U raspravi, vijećnik Emilio Dabo rekao je da ne podržava odluku jer se nameće pitanje kako 
to da izvršna vlast može ovdje sve napraviti, a kad privatnik traži na potezu prema Lunu onda 
je nadležna županija. 
Gradonačelnik Ante Dabo odgovorio je da je zona kampa već više od 20 godina još za 
vrijeme općine Pag, a parcela koju je Grad dao u višegodišnji zakup poslužiti će za smještajne 
jedinice i  na tom prostoru će se izgraditi šest bazena. 
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Vijećnik Ivica Supić rekao je da je UPU najjači mehanizam koji daje uvjete što tu može biti i 
kad prođe ugovor taj prostor opet ostaje Gradu ali u jednoj uređenoj površini. 
Vijećnik Ivan Šuljić rekao je da pozdravlja izgradnju bazena i konstatirao da grad nema 
nijedan prostor osim Vidalića za javne sadržaje. 
Gradonačelnik Ante Dabo rekao je da Grad  od pola milijuna kuna izdvaja  jedan dio za 
podizanje kvalitete turističkog smještaja, a ovdje imamo slučaj da se privatnim novcem 
podiže kvaliteta smještaja i izrazio mišljenje da je Gradu puno veći problem  200 stambenih 
jedinica koje se upravo grade. 
 
Nakon rasprave, predsjednik Ljubomir Kurilić dao je prijedlog na glasovanje kojem je 
pristupilo 11 vijećnika. Nakon glasovanja, sa 8 (osam) glasova za i 3 (tri) suzdržana Gradsko 
vijeće donijelo je  
 

ODLUKU O IZRADI IZMJENA I DOPUNA UPU KAMPA STRAŠKO  
 
 
AD/5 Prijedlog Odluke o II.  izmjeni i dopuni Odluke o  visini koeficijenata za obračun 
plaće službenika i  namještenika 
 Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Ivana Kurilić i upoznala vijećnike sa 
prijedlogom izmjene i dopune Odluke o koeficijentima za obračun plaća s time da se 
koeficijent utvrđuje za djelatnika koji će obavljati poslove domara. 
Vijećnik Emilio Dabo upitao je da li su se baš sad stekli uvjeti za ovo radno mjesto, a 
gradonačelnik Ante Dabo odgovorio je da Grad ima nekoliko objekata u vlasništvu, a nema 
domara ili osobu koja bi to sve održavala. 
Pročelnica Ivana Kurilić pojasnila je da se radi o domaru ložaču jer osoba koja se prijavi mora 
imati položen ispit za ložača. 
 
Nakon rasprave, predsjednik Ljubomir Kurilić dao je prijedlog na glasovanje kojem je 
pristupilo 11 vijećnika. Glasovanjem, sa 11 (jedanaest) glasova za Gradsko vijeće je donijelo  
 
 

ODLUKU O II. IZMJENI I DOPUNI  
ODLUKE O VISINI KOEFICIJENATA ZA OBRAČUN PLAĆE 

SLUŽBENIKA I NAMJEŠTENIKA 
 

 
 
Vijećnik Emilio Dabo napustio je sjednicu pa je istoj nazočno 10 vijećnika. 
 
AD/6  Izvješće o radu Socijalnog vijeća  za razdoblje rujan 2013 – prosinac  2014. godine 
 
 Pročelnica Ivana Kurilić u svojstvu predsjednice Socijalnog vijeća upoznala je 
vijećnike sa radom Socijalnog vijeća i iznijela  ukupan broj predmeta i riješenih zahtjeva koje 
je razmatralo Socijalno vijeće. 
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Istaknula je da je uloga Socijalnog vijeća dodjela jednokratnih pomoći, a novčane pomoći kao 
npr. sufinanciranje stanarine i sl. dodjeljuje se putem službe na zahtjev građana i po 
provedenom postupku.  
 
Budući da je gradonačelnik napustio sjednicu radi drugih obaveza, vijećnik Aleksij Škunca 
konstatirao je da se Gradsko vijeće trenutno nalazi u jednom proceduralnom vakuumu  jer ako 
je gradonačelnik odsutan onda bi sjednici trebao biti nazočan zamjenik gradonačelnika. 
Što se tiče Izvješća smatra da je ono pozitivno i transparentno. 
 
O Izvješću nije bilo glasovanja i ono se prima na znanje. 
 
AD/7 Izvješće o radu Savjeta mladih za 2014. Godinu 
AD/8  Prijedlog Programa rada Savjeta mladih Grada Novalje za   2015. godinu 
 
Ispred Savjeta mladih Grada Novalje obratila se predsjednica Daria Antonović i iznijela 
informaciju o aktivnostima Savjeta mladih kroz 2014. godinu ali i Programu za  2015. godinu. 
Iz iznesenog je vidljivo da su mladi na području Grada pokrenuli neke aktivnosti, uključuju se 
u rad Gradskog vijeća i sudjeluju u organiziranju manifestacija koje vodi Grad. 
U raspravi, vijećnik Ivica Supić podržao je izvješće i predložio da se na razini Savjeta mladih 
razmotri stipendiranje studenata ili obrtničkih zanimanja. 
Vijećnik Ivan Šuljić ispred Udruge obrtnika upoznao je vijećnike sa činjenicom da udruga i sa 
svojim skromnim sredstvima već više godina stipendira dva učenika za obrtnička zanimanja i 
predložio da Savjet mladih istraži koja su to  obrtnička zanimanja potrebna Gradu. 
Vijećnik Aleksij Škunca pozdravio je organiziranost Savjeta mladih koji su manje politički 
opterećeni i pozvao ih da u proračunu traže sredstva za programe koje predlažu. 
 Predsjednik Ljubomir Kurilić pozvao je vijećnike na glasovanje o prijedlogu Programa 
rada Savjeta mladih jer se o Izvješću ne glasuje već se samo prima na znanje. 
Glasovanjem, kojem je pristupilo 10 vijećnika,  Gradsko vijeće donijelo je  
 

Z A K L J U Č A K  

 

Gradsko vijeće Grada Novalje  prihvaća Program rada i Financijski plan za 2015.g.   Savjeta 
mladih Grada Novalje. 

 
AD/9 Zahtjev za postavljanjem nove ugostiteljske terase   
 Uvodno obrazloženje po prijedlogu iznijela je pročelnica Margareta Škunca Čepulo i 
upoznala vijećnike sa zahtjevom tvrtke Dinjos usluge koji imaju restoran Galia na adresi 
Obala kneza Domagoja 3 i traže mogućnost postavljanja stolova i stolica  u parku pored 
restorana  u veličini od 90 m2. 
Predsjednik Ljubomir Kurilić upoznao je vijećnike sa stavom mjesnog odbora Novalja koji se 
ne slaže s idejom da se na tom mjestu predvidi terasa već predlažu dječje igralište. 
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Vijećnik Aleksij Škunca  ispred Kluba vijećnika HDZ-a, uvažavajući stavove mjesnog 
odbora,  predložio je da se za ovu godinu dozvoli postavljanje terase, a ubuduće razmišlja o 
projektu mjesnog odbora Novalja za koji u ovoj godini nisu predviđena sredstva. 
 
Vijećnik Ivica Supić podsjetio je da je klub vijećnika SDP-a tražio amandmanom 
preraspodjelu sredstava za uređenje zelene površine i parka za djecu na tom mjestu, a vijećnik 
Jurica Palčić ispred HSS rekao je da neće podržati ovaj prijedlog jer je to zeleni pojas koji 
vrlo brzo može biti dječje igralište. 

Pročelnica Margareta Škunca Čepulo obrazložila je da je projekt kojeg predlaže mjesni odbor 
napravljen u prošloj godini i nije izdefiniran do kraja pa stoga nisu ni sredstva predviđena, a 
nije sigurno da li će biti rebalansom predviđena. 

Vijećnik Dražen Peranić predložio je da se sredstva koja se u ovoj godini uberu od 
postavljene terase ulože u izradu projekta kojeg predlaže mjesni odbor. 

Vijećnik Jurica Palčić rekao je da HSS neće podržati postavljanje ove ugostiteljske terase jer uvažava 
stav mjesnog odbora i ovo je na tragu  politike o jačanju mjesnih odbora. Što se tiče obrazloženja da je 
ovo neuređeni zeleni pojas on  se da jednostavno i brzo  urediti i dodao da ne mora svaka javna 
površina biti u funkciji gospodarstva i novaca i ovaj prijedlog neće  podržati. 

Nakon rasprave, predsjednik Ljubomir Kurilić pozvao je vijećnike da glasuju o prijedlogu da 
se terasa dozvoli na  vrijeme od jedne godine, pa je Gradsko vijeće glasovanjem, kojem je 
pristupilo 10 vijećnika sa 7 (sedam) glasova za i 3 (tri) glasa suzdržana donijelo slijedeći  

 

O D L U K U 

 

I 

Gradsko vijeće Grada Novalje dozvoljava postavljanje ugostiteljske terase na javnoj 
površini u parku pored restorana Galia, Obala kneza Domagoja 3, na zahtjev tvrtke Dinjos 
d.o.o. Velika Gorica, A. Cvetkovića 19,  na vrijeme od jedne godine. 

II 

Nalaže se Komisiji za zakup  javne površine da utvrdi veličinu i gabarite ugostiteljske 
terase te prijedlog dostavi Upravnom odjelu za poslove lokalne samouprave i uprave - 
Odsjeku za gospodarstvo, gradske naknade i društvene djelatnosti na daljnje postupanje. 

 

 

Sjednica završena u 10,30 sati 
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Referent za poslove Gradonačelnika     Predsjednik 

          i Gradskog vijeća              Gradskog vijeća 

 

     Lucie Zubović                  Ljubomir Kurilić,dipl.oec. 

 

 


